
 

St. Paul’s College 

聖保羅書院 

 

Application for Scholarship for Talented Musicians 2020-2021 

二○二○年至二○二一年度音樂獎學金申請表 

 

1. Name of Student    

 學生姓名 (in English) 英文  (in Chinese) 中文 

2. Present School  

 就讀小學   

 

3. Music Qualifications (please fill in the results of the best 4 subjects, if possible) 

音樂考試成績* (請填上四項最佳成績，倘有) 

Instrument 樂器 / Theory 樂理 Grade 級別 Issuing Organisation 頒發機構 

   

   

   

   

 

4. Achievements in Music Competitions (please fill in the results of the best 4 subjects, if possible) 

音樂比賽成績* (請填上四項最佳成績，倘有) 

Name of Competition 比賽名稱 
Level 水平 

(Local 本地／National 全國／International 國際) 
Position 名次 

   

   

   

   

5. Achievements in School and Music Activities Participation in School or Other Organizations. (No more than 

150 words) 學校及社區音樂活動成就* (不多於 150字) 

   

   

   

   

(If the space provided is insufficient, please use a separate sheet of paper.) (若以上空間不足，請另用白紙撰寫。) 

 

I understand that any false information given in this form will render the application invalid. 

本人明白本人提供的資料倘有失實之處，申請當即作廢。 

 
Date:   Signature of Applicant:  

 日期   申請人簽署 

    
Signature of Parent / Guardian: 

 

    家長／監護人姓名 

     
*When attending the interview, please bring the original copy of the above documents for verification only. 

*申請者出席面試時，須攜帶以上文件之正本作即時核對並退還。 
 

FOR OFFICE USE ONLY 

Candidate No.考生編號 

 


